
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte UBHK 2024-03-18  kl 18:30 

Plats: Zoo.se hallen, Brännland, lilla hallen. 

Närvarande: Torgny Näslund, Magnus Palmebjörk, Margit Håkansson, Marie Berggren, Lena 

Wiklund, Marlene Hörnlund Gunnarsson, Marie Krigh,  

Frånvarande: Amanda Brynjarsdottir, Emelie Lönnebrink 

 

§1 Ordförande öppnar mötet. 

§2 Till justerare valdes Marie Krigh. 

§3 Dagordningen godkändes. 

§4 Föregående protokoll, inga kommentarer, lades till handlingarna. 

§5 Rapportering 

• Från VU - inget 

• Från ÖND – Torgny har haft möte om ekonomin med ÖND, de yrkar på höjning av avgift, vi 

håller fast vid att rösta nej. 

• Från SBK -inget 

• Från arbetsgrupp för nytt klubbområde – möten med MEX och fastighet Umeå kommun 

inplanerat. 

• Ekonomi – resultat och balansrapport redovisades, ser bra ut. 

§6 Utvärdering av VG-möte; bra uppslutning, livlig diskussion med bra synpunkter. Förslag att nästa 

VG-möte planeras så att det blir två grupper som får samma frågor att diskutera, det finns risk att 

personer, särskilt nya, inte kommer till tals i stor grupp. Frågan om prioritering av tid i hallar kan vara 

aktuellt för medlemsmöte. 

§7 Vi har fått ett tips från Skellefteå BHK som har en särskild blankett där VG kan rapportera till 
styrelsen. Marie Krigh får i uppdrag att omarbeta blanketten så den blir UBHK:s, vidare beslutas att 
den ska användas kvartalsvis och inte månadsvis. 

§8 Medlemsärende - beslut om konsekvenser 

Det har framkommit att en medlem missbrukat bokning av hallar via tre olika e-postkonton, i 
organiserad form anordnat ”kamratträning” och studiecirklar i privat regi i våra hallar utan kontakt 
med berörda VG, nekat till att medverka i kontroll av medlemskap mm. 

Medlemmen har kommit in med en skrivelse som läses upp för styrelsen. Efter diskussion kommer 
styrelsen fram till att överträdelse av regler har förekommit i stor omfattning och med sådan 
systematik att det inte kan förklaras med missförstånd. 

Styrelsens beslut blir därför att medlem nr 1 stängs av från bokning och all annan användning av 
hallarna från 2024-03-18 t om 2026-03-17. 



Medlem nr 2 som också drivit studiecirkel i privat regi i hallarna tilldelas skriftlig varning. 

Beslutet är enhälligt. 

§9 Då det har förekommit att man vägrat lämna ut deltagare i träningsgrupp med hänvisning till GDPR 
kommer klubbens hantering av GDPR att uppdateras på hemsidan. De personuppgifter klubben 
hanterar är de personuppgifter varje medlem lämnat när man ansökt om medlemskap. Vid det tillfället 
lämnar man också samtycke till personuppgiftsbehandling. De personuppgifter klubben hanterar är 
namn och medlemsnummer vid t ex kontroll av medlemskap vilket är helt korrekt.  

Vi ska iaktta försiktighet när det gäller att publicera namn och bild på sociala medier/internet och fråga 
efter samtycke. 

§10 Brännlandshallen  

-Omförhandling av hyresavtal – kontakt med hyresvärden är inledd och vi avvaktar återkoppling. 

-Städning i hallen – i enlighet med VG-mötets mening görs nytt försök med fördelning av städ. 

-Brännlandsgruppen efterfrågar större tydlighet när det gäller uppdrag och mandat. Gruppen får i 

uppdrag att själva ta fram uppdragsbeskrivning som kan beslutas av styrelsen. 

-Priset på öppna träningar sätts av respektive VG med utgångspunkt att det ska ”gå runt”. Har man 

många platser blir det billigare än när man har få platser. 

-Priset för kurser i klubbens regi med klubbens instruktörer är 75 kr/45 minuter för båda hallarna, 

det tillkommer kostnad för hallhyra och material. 

- Det kan vara aktuellt att hyra ut lokal i Brännlandshallen till privata aktörer/företagare. 

Grundregeln är att sådan uthyrning ska godkännas av Brännlandsgruppen, får inte tränga undan 

annan verksamhet och ska ha ett högre pris per timme. Brännlandsgruppen arbetar vidare på frågan. 

§11 ”Prova-på-träning” en gång utan medlemskap i hallarna tas bort. Anledningen är att det kommit 

signaler om att det missbrukas och är svårt att kontrollera. 

§12 Övriga frågor 

-Vi ska hålla ett medlemsmöte under våren, det behöver anpassas till flyttgruppens arbete, datum 

får sättas i dialog med flyttgruppen. 

-Beslutas att VG Hoopers får köpa in den utrustning som behövs för att hålla likvärdig träning i både 

Dogman och Zoo.se hallen. 

§13 Ordförande avslutar mötet  

 

Vid protokollet 

Margit Håkansson 

 

 

Justeras 

Torgny Näslund  Marie Krigh 


